



## Circular No. (2) – 2023 SUB: WILSON TENNIS PRODUCTS

To: Managers of Affiliated Academy, Greetings.

The UAE Tennis Federation would like to take advantage of Wilson's sponsorship benefits and share these privileges with its affiliated academies. Therefore decided that:-

- 1. Selling balls from the WS US OPEN brand to the academies organizing the local ranking tournaments at a price of 21.25 per can, where one can is given per match. The tournaments of grade C, C+ & C++.
- 2. Selling balls from the WS US Open brand to affiliated academies at a price of 22.75 per box and at 4 cartons per month.
- 3. 35% discount on all products available at UAE TF from the Wilson company or through the shopping website.

uaetennis.ae/shop

Note that the UAE Tennis Federation continues to sponsor tournaments that carry the grades B, B+ & A, according to Circular No. 10-2022

**Best Regards** 

Naser Al Marzouqi General Secretary



## تعميم رقم (2) لسنة 2023 الموضوع : كرات ومنتجات وبلسون

السادة / مدراء الأكاديميات المحترمين تحية طيبة،،

يود اتحاد الامارات للتنس الاستفادة من مزايا الرعاية من شركة ويلسون ومشاركته هذه الامتيازات مع الاكاديميات المنظمة اليه. لذا تقرر ما يلي-:

- 1. بيع الكرات من العلامة WS US Open الى الاكاديميات المنظمة للبطولات التصنيفية المحلية بسعر 21.25 للعلبة الواحدة حيث يتم منح علبة واحدة لكل مباراة. وتشمل البطولات من التصنيف +++C,C+& C++
- بيع الكرات من العلامة WS US Open الى الاكاديميات المسجلة بسعر 22.75 للعلبة الواحدة وبواقع 4 كارتون شهريا.
- خصم 35% على جميع المنتجات المتوفرة لدى الاتحاد من الشركة أعلاه او من خلال الموقع الخاص بالتسوق.

uaetennis.ae/shop

علما ان الاتحاد مستمر برعاية البطولات التي تحمل التصنيف B,B+ & A وحسب التعميم رقم 10-2022

للمزيد من المعلومات وطلب هذه المواد يرجى التواصل الاتحاد.

وتقبلوا خالص تحياتنا

ناصر المرزوقي الأمين العام